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Spotkanie z Burmistrzem - tłumów nie było ...
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Wczoraj (15.03) w Cieszyńskim Ośrodku Kultury ''Dom Narodowy'' odbyło się spotkanie
Burmistrza z mieszkańcami. Głównym tematem były inwestycje miejskie. Tłumów jednak
nie było.

Inwestycje miejskiej to jeden z trudniejszych tematów. Co trzeba zrobić w Cieszynie, to prawie każdy wie.
Natomiast jak poukładać inwestycje w odpowiedniej kolejności, tak aby najpierw realizować zadania
najważniejsze, a potem przechodzić do tych mniej istotnych to już budzi różnego rodzaju kontrowersje –
mówił, rozpoczynając wczorajsze spotkanie z mieszkańcami w COK, Burmistrz Ryszard Macura.

Włodarz zanim przedstawił mieszkańcom listę inwestycji na najbliższe lata, wspomniał o weryfikacji jakości
realizowanych inwestycji. W tym punkcie podkreślał, jak ważne jest informowanie na bieżąco o planowanych i
realizowanych inwestycjach, zapraszanie do realizacji inwestycji szerokiego grona potencjalnych wykonawców, a
także jak istotne są przejrzyste informacje o osobach odpowiedzialnych za realizację danej inwestycji, bądź jej części.

Ryszard Macura wskazał również na nowe narzędzie prezentacji inwestycji miejskich, czyli stronę internetową
http://www.cieszyn.inwestycjewgminie.pl , która będzie czynna od 1 maja br. Na tej stronie będziecie mogli
Państwo zobaczyć jakie inwestycje wykonujemy, kiedy zostały rozpoczęte, kiedy planowane jest
zakończenie, jaki jest ich koszt. Chcielibyśmy aby już w maju można było zobaczyć wszystkie inwestycje,
które są aktualnie realizowane lub planowane – zapraszał do odwiedzania wspomnianej strony Macura.

Najważniejszym punktem spotkanie była prezentacja inwestycji już rozpoczętych w mieście, a także tych
planowanych. Włodarz przedstawił i omówił listę inwestycji składającą się z 41 punktów. Listę można znaleźć tutaj.
Burmistrz zwracał uwagę, iż lista, po modyfikacjach wynikających z konsultacji, będzie punktem wyjścia do prac
budżetowych na rok 2018 (które to prace rozpoczynają się w czerwcu 2017 roku). Włodarz zachęcał mieszkańców
do zgłaszania swoich propozycji i uwag radnym, burmistrzowi, czy też w formie wniosków do budżetu. Chciałbym
aby Państwo sugerowali zmiany kolejności tych punktów, albo dokładali do listy nowe zadania, które nie
są tam wymienione. Zostanie to przeanalizowane przez Urząd Miejski Cieszyna, radnych, a następnie
będziemy się starali wpisać te propozycje do budżetu miasta i wieloletniej prognozy finansowej.

Pierwsze uwagi i propozycje padły już podczas wczorajszego (15.03) spotkania. Mieszkańcy dopytywali m.in. o byłą
drukarnię cieszyńską w miejsce której, według wstępnych planów, ma powstać obiekt wielofunkcyjny z halą
sportową, centrum sztuk walki, a także parking miejski. Pojawiło się pytanie o rewitalizację Rynku i ul. Głębokiej, a
także o cieszyńskie podziemia. Nie zabrakło również drażliwego, w ostatnim czasie, tematu ul. Chrobrego.

Dlaczego nie było kampanii informacyjnej na temat przeniesienia dworca? – pytał jeden z uczestników
spotkania - Dowiedzieliśmy się o tym ze znaków ustawionych w nocy. Jak podkreśla Burmistrz kampania
informacyjna była skierowana głównie w stronę pasażerów. Przewoźnicy informowali w swoich środkach
transportu, na swoich stronach internetowych. My informowaliśmy w Wiadomościach Ratuszowych i
również na stronach internetowych. Niestety nie dotarliśmy bezpośrednio do Państwa, mieszkańców
przy ul. Chrobrego, czy Wyspiańskiego – tłumaczył i  przepraszał  Burmistrz.

 

Pisaliśmy:Pesymistyczne nastroje na ul. Chrobrego
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